

# 新同樂 尊貴套餐

## SUN TUNG LOK Special Menu



推廣期至 4 月 16 日  
Available till April 16<sup>th</sup> 2025

紅酒 或 白酒 或 果汁 或 菊花涼茶 (一杯)

A glass of House red wine OR House white wine OR fruit juice OR Chrysanthemum herbal tea

紅燒大鮑翅 或 火腩雞燉鮑翅

Shark's fin in superior soup OR Double boiled shark's fin with ham and chicken

(澳洲兩頭黑金鮑魚 或 天洋花膠) 配 宗谷瑤柱甫扣翠蔬

(Braised Australian wild abalone OR fish maw), Hokkaido dried scallop, and vegetables

紐西蘭野生海螯蝦 伴 松露鮮蝦菊花卷

New Zealand scampi and deep-fried shrimp roll with truffle paste

蜜汁燒西班牙伊比利亞豬肋排 或 燒汁乾焗牛肋骨 (額外加收\$60)

Barbequed Iberico spare ribs and fried daikon OR Braised Prime rib of beef with House gravy (Additional \$60)

黑魚籽鮮蝦帶子菜苗球

Steamed scallop, shrimp and vegetables dumpling with black fish roes

生磨杏汁紅豆燕窩

Bird's nest in almond crème with red bean

龍鬚糖 法式焦糖燉蛋

Crème brûlée with dragon beard candy

每位 Per HK\$ 1,788 (原價 Ori. Price HK\$ 2,188 八折)

每位 Per HK\$ 1,998 改選為 雲腿肉汁煨排翅 (四兩重)

每位 Per HK\$ 2,138 改選為 紅燒海虎翅

加一服務費 Subject to 10% service charge